
Zápis z jednání Komise výstavby, dopravy a ekologie
Rady městského obvodu Hrabová dne 4. 2. 2016

Přítomni: dle prezenční listiny

V úvodu jednání podal předseda komise informaci o jednání zástupců MOb a komise se starostou 
Paskova o jejich zkušenostech s provozem obecních kulturních zařízení.

Usnesení:

1. Komise v návaznosti na stanovisko ÚHAMO doporučuje RMOb, aby v rámci územního 
řízení zástavby lokalit skupinami RD byly kladeny městským obvodem podmínky 
vybudování inženýrských sítí a dostatečně kapacitní přístupové komunikace. 

2. Komise doporučuje řešit výjezd z odbočky na ul. Na Konečné instalací zrcadla. (1 člen proti,
2 členové se zdrželi) 

3. Komise doporučuje novostavbu kulturního domu umístit v prostoru západně ÚMO. (1 člen 
proti, 2 členové se zdrželi) 

4. Komise doporučuje zlepšení povrchu cyklostezky od Bělské k odlehčovacímu kanálu 
asfaltovým recyklátem. 

5. Komise doporučuje vyasfaltování ulice K Nadjezdu v úseku ve vlastnictví městského 
obvodu. 

6. Komise doporučuje, aby pí. Králová prověřila z hlediska prostorového a majetkového 
možnost rozšíření ul. Domovské v úseku Perunova – Klasná s cílem oddělení IAD od pěších
a cyklistů. 

7. Komise doporučuje instalaci uzamykatelných bočních bran na ul. Domovské v úseku 
Bažanova – Jestřábského. (1 člen proti) 

8. Komise doporučuje, aby pí. Králová prověřila možnost nasvětlení přechodu u zastávky 
Mostní z hlediska souladu s projektem Prodloužené Mostní I. 

9. Komise doporučuje prořezání porostu stromů a keřů v prostoru mezi ul. Pod Břehy a ul. 
Domovskou. 

Zapsal: Dvořák


